

STYRELSEMÖTE Protokoll nr 4-2017

Tid:	2017- 08-09, kl. 19.15-21.15	
Plats:	Lokal, Sockenvägen 534	
Närvarande:	Jan Truedson, ordförande	JT
	Lars Törnros	LT
	Karin Månsson	KM
	Ingvar Andersson	IA
	Anders Mächs	AM
	Jenny Green	JG
Anmäلت förhinder	Christian Lizell	CL
	Mina Langendahl	ML

Öppnande, val av ordförande och sekreterare, justering av föregående protokoll.

Beslut: JT valdes till ordförande.

Agendaförslag godkändes.

Föregående protokoll nr 3/ 17 godkändes och justerades.

JT för protokoll.

Bordet runt

Det har varit en lugn sommar, några rapporter om inbrott, men inget som verkar vara exceptionellt. JT kollar efter vad som hänt med mailen om Grannsamverkan. Uthyrningen har fungerat bra, vikarier har funnits.

Uthyrning, materialbod

Ett tält har skadats under uthyrning, en ny sida är beställda och har levererats, i samma veva beställdes nya blyxlåssidor då dessa är slitna. Den skadade sidan faktureras kunden.

Inventering av materialboden skall ske 19/8, JT och IA ansvarar.

Arkivskåpet verkar klara sig bra avseende fukt mm, så ev åtgärder för detta skjuts på framtiden.

Förslag finns att köpa in fler ståbord, då dessa i stort sett har varit uthyrda hela tiden sedan de inköptes. Ny kompostkvarn kommer att behövas snart, den gamla sjunger på sista versen. Nya hjul, punkteringsfria, till skottkärror mm skall köpas in.

Beslut: Ståbord köps in om budget finns och om plats finns i boden. Hjul mm införskaffas vid behov.

Ekonomi

Kort genomgång, ekonomin är god, ca 500 medlemsavgifter är redovisade.

Beslut: -

Medlemsregister

Påminnelser har skickats ut, och ett antal har betalat efter detta.

Beslut: -

Information och nyhetsbrev

CL och Helene har inte hunnit lämna över ännu, Helene hjälper till med nyhetsbrev som skall ut i närtid.

Förslag på nyheter har mailats, och JG har ett förslag på nyhet om biokol, JG mailar denna snarast.

Idé till nästkommande nyhetsbrev är råttor/skadedjur.

JT har inte kommit fram till lösning avseende moln mm, arbete pågår dock.

Nästa utdelning är Loppistrycket, redovisas under rubriken Loppis.

Beslut: -

Loppisen

Loppisen är söndagen den 17 september.

Att göra listan gicks igenom och uppgifter fördelades. KM har koll på denna lista och Loppisgruppen jobbar på, nedan styrelsens uppgifter inför Loppisen:

- JT tar emot och fördelar tryck
 - Utdelning senast 19/8.
 - Heléne tar fram original till tryck, baserat på förra årets med de justeringar som behövs.
 - LT tar radhusen på Riksrådsvägen.
- LT sätter upp affischer och "pilar"
- Samling i Båtparken 9:00 den 17/9, några behövs vid boden samma tid, separat kallelse kommer.
- 90-års delen: JT pratar med Janne G om bildspel om grindar. Bildspel från årsmötet visas i tält, representant för föreningen finns till hands.
- Tillståndsansökan är inskickad och betald

Övriga ärenden

Förfrågan om att sälja 80-års skriften på en vandring har inkommit från Hembygdsföreningen. JT har föreslagit att de får halva intäkten, dvs 20 SEK per såld skrift. JT administrerar detta.

JT kollar var föreningens fotoarkiv finns, om det är i arkivskåpet eller någon annanstans. Allt finns dock scannat på webben.

JT pratar med revisorn och revisorssuppleanter inför revision.

Kommande möten

- 2017-09-06, Sockenvägen 534, kl. 19.15
- 2017-10-19, Sockenvägen 534, kl. 19.15

Mötet avslutades

Ordföranden tackar för kvällens diskussioner och beslut.

Protokollförare

Jan Truedson

**Justerat**

Karin Månsson



Detta protokoll har utsänts 2017-08-11 med e-post enligt nedan.

Namn	E-post
Lars Törnros	l.tornros@telia.com
Mina Langendahl	mina.langendahl@gmail.com
Jan Truedson	jan_truedson@hotmail.com
Karin Månsson	karin.lugnagatan@gmail.com
Stephan Kull	stephan.kull@gmail.com
Anders Machs	anders.machs@machshulten.se
Christian Lizell	christian@lizell.se
Jenny Green	jenny.green@rudbeck.se
Ingvar Andersson	ingvar.andersson07@gmail.com